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Afwezig

Kopie aan

Dit bestuurlijk overleg over de macro gevolgen van Covid-19 is georganiseerd
door de NVZ. De NVZ geeft aan constructief in overleg te zijn met de

zorgverzekeraars en ZN maar wil de overkoepelende macro effecten ook graag

bespreken in een breder verband met zowel ZN de NFU en VWS.

Er spelen rond covid-19 twee dingen die de NVZ graag wil bespreken:

1. De OVA problematiek
e De problemen die er waren rond de OVA en de CAO kunnen weer gaan

opspelen door de Covid-19 crisis.

e De NVZ verwacht dat VWS zorgt voor een back-up als het gaat om

continuiteitsverklaringen en jaarrekeningen en dat ze hun rol richting
DNB en NZa pakken als dat nodig is.

eo Eris wel vertrouwen dat dit goed gebeurt
2. De financiéle gevolgen van de Covid-19 crisis

e De Covid-19 crisis gaat extra geld kosten, zowel op de korte (2020)
als de lange termijn (2021-2022).

e De extra kosten op korte termijn bestaan uit extra incidentele

uitgaven. De extra kosten op lange termijn bestaan uit de extra

structurele opvang voor Covid-19 patienten, de toekomstige Covid

patiénten die er nog gaan komen en de inhaalslag van de normale

zorg die nog gaat komen. De eerste geluiden geven aan dat de

vraaguitval 40% is (gemeten in 5 ziekenhuizen).
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voor besparingen kunnen zorgen, maar dat moet nog uitgezocht Curatieve Zorg
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¢ De NVZ wil graag bespreken of dit voldoende gecompenseerd en

geintegreerd gaat worden in het budgettair kader zorg (BKZ). Dit is
datum

belangrijk voor de voorbereiding van de begrotingen voor 2021 en 3 april 2020

2022

 Daarnaast moet er nagedacht worden over het hoofdlijnenakkoord
MSZ en de groeipercentages die hierin zijn opgenomen. Hoe kunnen

we de Covid-19 crisis voldoende disconteren in het HLA. Is het

akkoord zoals we het hebben afgesproken nog wel haalbaar?

De NFU staat achter de punten van de NVZ en brengt zelf nog een andere

punt in:

e Eris in de normale DBC structuur geen betaaltitel voor Covid-19. Het

zijn geen normale IC patiénten en ook geen normale infectieziekten

patiénten. De IC ligduur is veel langer dan normaal.

e Er moet nagedacht worden over aanneemsommen of betalen voor

beschikbaarheid.

ZN kan zich ook vinden in de besproken punten en geeft het volgende aan:

es Ze zijn veel regelingen aan het uitzetten om zorgaanbieders te

ondersteunen.

e Met de NZa wordt volgende week gesproken over het omgaan met de

wachtlijsten en het effect op het macrokader/ BKZ.
e Positief is dat er nu veel ervaring wordt opgedaan met ICT

hulpmiddelen.
e Het is belangrijk om in kaart te brengen wat er op ons af gaat komen

aan nazorg en we moeten ons gaan voorbereiden op een herhaling
van een infectie crisis.

e Ook ZN geeft aan dat het huidige HLA MSZ misschien niet meer in alle

opzichten passend is.

VWS reageert op de ingebrachte punten:
« We staan nog aan het begin van alles wat nog komen gaat, zowel

inhoudelijk als financieel.

e Nu moeten we alles op alles zetten om de crisis te bestrijden. Het is

nu nog te vroeg om een goed beeld te maken van wat dit gaat
betekenen. Als dit beeld er is zullen we kijken naar de gevolgen en de

kosten. VWS zal dan niet wegkijken.
s¢ Ondertussen gebeurt er al vanalles:

o VWS is met de NZa in gesprek over betaaltitels

o VWS is met de AP in gesprek over wat er kan

o VWS is met banken en DNB in gesprek over normen en eisen

e We gaan nu ook nog geen conclusies trekken over het HLA MSZ. We

weten nog te weinig over extra kosten.

e Als je het simpel bekijkt kun je zeggen dat de premies betaald zijn en

uitgegeven kunnen worden. Ook aan andere zorg.

e In de komende voorjaarsnota zullen nog geen Covid-19 kosten

opgenomen worden.
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Welke afspraken worden gemaakt: Directoraat Generaal

Er wordt een lijst gemaakt met daarop alle aspecten die we in de Curatieve Zorg
Si " " Directie Curatieve Zorg

gaten moeten gaan houden zodat er tijdig een inschatting gemaakt bn

kan worden van alles wat er op ons afkomt, zowel inhoudelijk als

financieel. VWS doet een eerste voorzet.
datum

Er gaan systematisch gegevens opgehaald worden die in de lijst 3 april 2020

bijgehouden kunnen worden.

Er wordt periodiek een overleg gepland met deze groep.

Rondvraag:
De ziekenhuizen merken dat er naast mondkapjes en

beademingsapparatuur nu ook een tekort gaat ontstaan aan spullen
die nodig zijn voor Covid-19 patiénten zoals percusiespuiten en

uitzuigspullen. Ook dit vraagt in internationale koopkracht en

landelijke coérdinatie.

VWS geeft aan dit op het netvlies te hebben en hiermee bezig te zijn.
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